



29 April 2016
29 April 2016
P.U. (A) 116

WARTA KERAJAAN PERSEKUTUAN

FEDERAL GOVERNMENT GAZETTE

PERINTAH GAJI MINIMUM 2016

MINIMUM WAGES ORDER 2016



DISIARKAN OLEH/
PUBLISHED BY
JABATAN PEGUAM NEGARA/
ATTORNEY GENERAL'S CHAMBERS

AKTA MAJLIS PERUNDINGAN GAJI NEGARA 2011

PERINTAH GAJI MINIMUM 2016

PADA menjalankan kuasa yang diberikan oleh seksyen 23 Akta Majlis Perundingan Gaji Negara 2011 [Akta 732], Menteri membuat perintah yang berikut:

Nama dan permulaan kuat kuasa

1. (1) Perintah ini bolehlah dinamakan **Perintah Gaji Minimum 2016**.
- (2) Perintah ini mula berkuat kuasa pada 1 Julai 2016.

Ketidakpakaian

2. Perintah ini tidak terpakai bagi pekhidmat domestik sebagaimana yang ditakrifkan di bawah seksyen 2 Akta Kerja 1955 [Akta 265], seksyen 2 Ordinan Buruh Sabah [Bab 67] dan seksyen 2 Ordinan Buruh Sarawak [Bab 76].

Kadar gaji minimum

3. Kadar gaji minimum yang kena dibayar kepada seseorang pekerja hendaklah seperti yang berikut:

Kawasan wilayah	Kadar gaji minimum		
	Bulanan	Harian	Setiap jam
Semenanjung Malaysia	RM1,000	Bilangan hari bekerja dalam seminggu	RM4.81
		6	
		5	
		4	
Sabah, Sarawak dan Wilayah Persekutuan Labuan	RM920	6	RM4.42
		5	
		4	